
 

 

D. 09-11-22 
 
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 09-11-2022 
Deltagende: Jesper, Jacob, Ranko, Annette, Yildiz, Naida, 
Suheyla, Beimar, Heini og Henriette. 
Meldt afbud: Gülseren og Inger   
 

1. Dirigent Annette og referent Henriette 
2. Referat fra sidst godkendt 
3. Nyt fra driften: Oprydning og gennemgang af rum i 

kælder er færdigt. Graffiti i HP 1 er fjernet. Der er 
kommet en ny router i vaskeri, der vil blive sat et nr. til 
vagt op i vaskeri. Handicap pladserne på center 
parkering er omlagt til alm. P-pladser. Der har været 
gennemgang af opstilling af el-stander, hvor de kan 
opstilles. 
Der bliver spurgt om bestyrelsen kan få en liste over 
kælderrum, Jacob vil undersøge om bestyrelsen må få 
sådan en liste i ifl. Til gpr loven.  

4. gårdrådet: Intet nyt.  
5. Nyt fra diverse udvalg: OB der har været et 

Ekstraordinært repræsentantskabsmøde ang. Salg af et 
stykke jord til kommunen. Der har været strategi møde 
som gik godt  

6. Nyt fra formanden: Annette har været til møde om 
psykiatri og hvordan vi kan hjælp dem. Fredag d. 11-
11-2022 tager Annette til Århus til Lejerbos 
bestyrelsseminar. D. 23-11-2022 skal der være 
styringsdialog med kommunen Annette skal være med.   

7. Parkering: Jesper fortæller at vi 607 er blevet 
fejlinformeret om p-pladser i afd. Vi får ikke de p-



 

 

pladser som vi havde fået at vide vi kunne få, 
vi får dem fordi de ikke er i lokalplanen 340. 

8. Nyt møde: 11 Januar 2023 kl. 17. 
 
 


